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)

Heb je voor mij dan het plan van de KNVB?

En wat wordt er dan van mij verwacht

van:IESEBEE@ minvws.nl>

Verzonden: maandag 15 november 2021 11:33

@ minvws.nl>

@minvws.ni>;INEENECN)<BEEXETN@ minvws.nl>
Bestuurlijke bijeenkomst voetbal en veiligheid november 2021Onderwerp: RE: Voorbereiding [REL]

Hoi IERIE

De bestuurlijke bijeenkomst in fysieke vorm gaat waarschijnlijk niet door.

Eea moet nog met M JenV worden besproken maar het idee is dat het een bijeenkomst wordt via Webex (van 17 tot 18 uur) en

dat alleen het recente geweld en het plan van de KNVB en JenV op de agenda staat. Derhalve staat ovivi niet op de agenda.

JenV wil wel graag dat jij aanschuift om mogelijke vragen van de bvo’s/knvb over de nieuwe coronamaatregelen te kunnen

beantwoorden (met name spelen zonder publiek).

BEER) schakelt hierover met JenV en praat jou hier vanmiddag over bij.

Verzonden: maandag 15 november 2021 09:22

nor:ICE) MEE viv.

Onderwerp: RE: VoorbereidindERIETJBestuurlijke bijeenkomst voetbal en veiligheid november 2021

Ok dank

maar gaat het eigenlijk wel door: gezien corona

Verzonden: maandag 15 november 2021 08:54

Aan:IEEEJEEHeminvws.n>
Onderwerp: RE: Voorbereiding [EXEBestuurlijke bijeenkomst voetbal en veiligheid november 2021

Een vraag en antwoord over wie straks de slimme camera's gaat betalen heb ik toegevoegd aan het document.

Voor de duidelijkheid ook nog even hier.

Als straks de slimme technologie er is, neemt VWS dan de kosten voor de

implementatie in de stadions voor zijn rekening?

Op dit moment weten we nog niet wat dergelijke camera’s/techniek gaat kosten.

Bij de totstandkoming van ovivi is afgesproken dat de Rijksoverheid en de KNVB de clubs

zullen ondersteunen om de technologie in hun

stadion toe te passen.

Dat betekent dat op het moment dat de kosten van de slimme technologie bekend zijn er

gezamenlijk wordt gekeken op welke manier de financiering geregeld wordt.

De challenge/subsidieoproep om ze te ontwikkelen loopt tot eind 2022.



987784

Van:IEEEJEEM @minvws.ni>
Verzonden: vrijdag 12 november 2021 13:57

aan: [IEEEDNN < minvws.nl>

Onderwerp: RE: Voorbereidin Bestuurlijke bijeenkomst voetbal en veiligheid november 2021

Hi

Kan je toch nog wat opnemen over: wie gaat straks de slimme camera's betalen?

Wat is dan ons antwoord?

Wil ik graag een strakke lijn over hebben.

Dank alvast!

van:IEENIDBEEN0 ninvws i>
Verzonden: donderdag 11 november 2021 18:03

Aan:EEE< minvws.nl>

Onderwerp: Voorbereiding estuurlijke bijeenkomst voetbal en veiligheid november 2021

Goed om net nog even de vorige versie ter voorbereiding op 16/11 te hebben doorgenomen.
In aanvulling op jouw vragen en opmerkingen heb ik eea aangevuld, zie het geel gearceerde. Alles onder het geel gearceerde op

pagina 5 is ook nieuw.

Verder tref je — zoals gevraagd - de factsheet aan ter voorbereiding op het komende WGO.

Ook heb ik de one pager zoals gebruikt bij de aftrap van ovivi toegevoegd als bijlage.

Tot slot kan ik je melden dat JenV bezig is met de brief aan de Kamer mbt de recente geweldsincidenten en het toegezegde
actieplan. Het concept van deze brief gaat morgen bij JenV de lijn in en zal in kopie aan mij en Arjan worden gemaild.

Succes met de voorbereiding op 16/11 en als je nog vragen hebt, hoor ik het wel.

3
weekend!


